
Grundejer Nordskoven
Bestyrelsesmøde referat

Placering: Goldbjergvej 3

Dato: 17/8 2024

Tidspunkt: 15.00 – 17.00

Deltagere: Kristian Fordsmand, Kenn Ravneberg Rem, Rene Nordin Bloch, Per Lodsgaard 
Justesen

Punkter på dagsorden

1. Konstituering
◦ Dette er første møde efter generalforsamlingen 18/5 2024.
◦ Bestyrelsen har konstitueret sig som:

▪ Formand: Kristian Fordsmand, Goldbjergvej 13
▪ Kasserer: Rene Nordin Bloch, Revelinen 9
▪ Sekretær: Per Lodsgaard Justesen, Goldbjergvej 3
▪ Bestyrelsesmedlem: Kenn Ravneberg Rem, Mæremosevej 4
▪ Bestyrelsesmedlem: Jan Schmidt-Petersen, Goldbjergvej 12

2. Slåning af eng (Kristian)
◦ Kristian har bestilt slåning af engen i efteråret.

3. Oprensning af grøfter (Kristian)
◦ Kristian bestiller oprensning af grøften, der går fra Eskemosevej.
◦ Rene kontakter entreprenør for spuling af dræn.

4. Rep af klapper (Kristian)
◦ Kristian har modtaget tilbud på reparation af højvandsklapperne. Projektet sættes i 

gang.
5. Etablering af riste før klap og rør (Kristian)

◦ Kristian har modtaget tilbud. Projektet sættes i gang.
6. Arbejdsfordeling (Rene)
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◦ Rene havde udarbejdet et forslag til hvordan arbejdsfordelingen i bestyrelsen kunne 
foregå. Dokumentet blev diskuteret og tilrettet og skal bruges som et internt 
arbejdspapir, der kan justeres hen ad vejen.

7. Revision af regnskab (Rene)
◦ Rene og Kristian kontakter foreningens revisor for revision af regnskabet.

8. Mail lister (Rene)
◦ Listen over foreningens medlemmer er ajourført og nu komplet. Per har ansvaret for at

holde den ajour. 
◦ Rene sender forslag til en velkomsthilsen til Per, som sørger for at sende til nye 

medlemmer af foreningen.
9. Udsendelse af referat fra Generalforsamling (Rene)

◦ Per udsender referat fra foreningens generalforsamling med informationer om rettidig 
indbetaling af kontingent. Rene sender bankens kontonummer til Per før udsendelse

10. Restancer (Rene)
◦ Rene udsender rykkere på gamle restancer efter den ajourførte madlemsliste.

11. Eventuelt
◦ Kenn talte for at vores veje eventuelt kunne asfalteres, så vedligehold kunne 

minimeres. 
12. Næste møde

◦ Der aftales ikke dato for næste møde. Al kommunikation foregår elektronisk. Hvis der 
akut opstår behov for et møde, foretrækkes onlinemøde. Fysisk møde kan foreslås, 
men det kan være vanskeligt at samle hele bestyrelsen.
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